
1 

 

 

 

 

 

 

PROTOKÓŁ nr VII/24 

Sesji Rady Gminy Topólka 

z dnia 28 listopada 2024 r. 

 

 

 

Ad-1. O godzinie 1000  Przewodniczący Rady Gminy Topólka - Stanisław Borkowski, 

oświadczył, otwieram VII, w IX kadencji, Sesję Rady Gminy. Powitał przybyłych na Sesję: 

radnych, wójta gminy - Konrada Lewandowskiego, skarbnik gminy – Katarzynę 

Modrzejewska, sekretarz gminy i zastępcę wójta – Joannę Kosińską, pracowników urzędu 

gminy Ewelinę Waszak i Wojciecha Wąsikowskiego, Dyrektora GOKu Jana Błaszczyka 

,sołtysów oraz Dyrektora SP w Topólce Błażeja Barczaka. 

Przewodniczący stwierdził, że jest wymagane quorum do podejmowania uchwał, 

wszyscy radni obecni. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Na protokolanta Sesji zaproponował Ewelinę Waszak, innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że dzisiejszą Sesję protokołować będzie Ewelina Waszak. 

 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

Ad-1. Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach na Sesję otrzymali 

proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad został przyjęty. 

       

Ad-2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

Uwag nie zgłoszono. Protokół z VI Sesji Rady Gminy Topólka został przyjęty. 

 

Ad-3. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał podjętych przez Radę Gminy oraz informacja 

o działalności w okresie między sesjami. 

Wójt przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informację 

z działalności w okresie między sesjami. 

W dyskusji nad sprawozdaniem nikt nie zabrał głosu.   

 

Ad-4. Podjęcie uchwał:  

1)  zmieniająca uchwałę Rady Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie 
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uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Topólka na lata 2024-2028. 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Rady Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Topólka na lata 2024-2028. 

Wójt celem uzupełnienia wskazał, że inwestycje dotyczące Świetlicy Wiejskiej w Sadłóżku 

i Bielkach zostaną przesunięte do realizacji w roku następnym. 

Radny Piotr Kruszyna prosił o wyjaśnienie kto był inicjatorem wprowadzenia zadania 

dotyczącego zakupu samochodu  osobowego oraz czy jest to zakup niezbędny. 

Wójt wskazał, że obecny samochód jest już wysłużony i wielokrotnie był naprawiany, 

a wyjazdy służbowe są  elementem wykonywania obowiązków. 

Radny prosił o wskazanie ilości dalszych wyjazdów służbowych.  

Wójt poinformował, że są wyjazdy dalsze i bliższe do tych celów samochód służbowy jest 

wykorzystywany. 

(pełna wypowiedź wszystkich osób zabierających głos w  tym punkcie znajduje się na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Topólka pod hasłem „Transmisje Sesji Rady” – zapis 

VII Sesji).  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 12 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – 3 radnych, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Rady 

Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Topólka na lata 2024-2028. 

Uchwała Nr VII/35/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) zmieniająca uchwałę Rady Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu na 2024 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Rady Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu na 

2024 rok . 

Radny Piotr Kruszyna zapytał czy kwota przeznaczona na zakup samochodu obejmuje koszty 

ubezpieczenia i dodatkowe opłaty czy tylko zakup. 

Wójt wskazał, że jest to kwota brutto zakupu samochodu, a koszty pozostałe będą znane po 

rozstrzygnięciu ofert, kiedy będzie znana wartość samochodu. 

Radny prosił o wskazanie na co będą wydatkowane środki w ramach wydatków bieżących 

urzędu.  

Wójt wskazał, że są to bieżące wydatki związane, np. z wymianą mebli.  

Uszczegółowiono, że koszty związane z zakupem samochodu również mieszczą się w katalogu 

wydatków bieżących.  

Kolejna dyskusja dotyczyła zwiększenia środków na promocje gminy. Wójt zwrócił się do 

radnego Kruszyny z wyjaśnieniem, że są to wydatki związane ze spotkaniami integracyjnymi 

– świątecznymi na terenie naszej gminy.    
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(pełna wypowiedź wszystkich osób zabierających głos w  tym punkcie znajduje się na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Topólka pod hasłem „Transmisje Sesji Rady” – zapis 

VII Sesji).  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 13 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – 2 radnych, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Rady 

Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu na 2024 rok 

Uchwała Nr VII/36/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów obliczania  podatku rolnego 

na rok 2025 na obszarze Gminy Topólka. 

 

Wójt Gminy – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny 

skupu żyta dla celów obliczania  podatku rolnego na rok 2025 na obszarze Gminy Topólka. 

Celem uzupełnienia projektu wójt przedstawił opinię Izby Rolniczej w kwestii propozycji 

stawki podatku.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie obniżenia ceny 

skupu żyta dla celów obliczania  podatku rolnego na rok 2025 na obszarze Gminy Topólka. 

Uchwała Nr VII/37/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025 

i zwolnień w tym podatku. 

 

Wójt Gminy – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025 i zwolnień w tym podatku. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025 i zwolnień w tym podatku. 

 Uchwała Nr VII/38/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5) w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna dla celów 

obliczania podatku leśnego na rok 2025 na obszarze Gminy Topólka. 

 

Wójt Gminy – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały w sprawie w sprawie 

obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna dla celów obliczania podatku 

leśnego na rok 2025 na obszarze Gminy Topólka. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie obniżenia kwoty 

stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna dla celów obliczania podatku leśnego na rok 

2025 na obszarze Gminy Topólka. 

 Uchwała Nr VII/39/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

6) w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów na rok 2025. 

 

Wójt Gminy – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

opłaty od posiadania psów na rok 2025. 

Mieszkanka gminy Topólka zwróciła się z pytaniem o górną stawkę opłaty. 

Wójt poinformował, że rozporządzenie określa górną stawkę na kwotę 176 zł. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wprowadzenia 

opłaty od posiadania psów na rok 2025. 

Uchwała Nr VII/40/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

 

7) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

2025. 

 

Wójt Gminy – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2025 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2025 

Uchwała Nr VII/41/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

8) w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami dla 

nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

 

Wójt Gminy – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami dla nieruchomości, na których znajdują 
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się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami dla nieruchomości, na których znajdują 

się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe. 

Uchwała Nr VII/42/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

9) w sprawie złożenia wniosku i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia „Wymiana źródła 

ciepła oraz termomodernizacja hali sportowej przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja 

Kopernika w Topólce”. 

 

Sekretarz Gminy – Joanna Kosińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku 

i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia „Wymiana źródła ciepła oraz termomodernizacja hali 

sportowej przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Topólce”. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie złożenia wniosku 

i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia „Wymiana źródła ciepła oraz termomodernizacja hali 

sportowej przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Topólce”. 

Uchwała Nr VII/43/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

10)  w sprawie przyjęcia Rocznego Programu współpracy Gminy Topólka z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24  kwietnia  2003 r. o  działalności  pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok. 

 

Sekretarz Gminy – Joanna Kosińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Rocznego Programu współpracy Gminy Topólka z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24  kwietnia  2003 r. o  działalności  

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

Rocznego Programu współpracy Gminy Topólka z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24  kwietnia  2003 r. o  działalności  

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok. 

Uchwała Nr VII/44/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
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11)  zmieniająca uchwałę Rady Gminy Topólka z dnia 29 stycznia 2024 r. w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Topólka na rok 2024. 

Sekretarz Gminy – Joanna Kosińska przedstawiła projekt uchwały zmieniającą uchwałę Rady 

Gminy Topólka z dnia 29 stycznia 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Topólka na rok 2024. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Rady 

Gminy Topólka z dnia 29 stycznia 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Topólka na rok 2024. 

Uchwała Nr VII/45/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Ad-5. Informacja Wójta Gminy o realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 

Wójt poinformował, że na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji, na pytania i wnioski 

udzielono odpowiedzi na bieżąco. Wnioski złożone przez radnego Piotra Kruszynę dotyczące 

wycięcia poboczy oraz publikacji protokołów z sesji w BIP zostały zrealizowane. 

 

Ad-6. Interpelacje radnych składanych na piśmie. 

  Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad-7. Wolne wnioski. 

Mieszkanka gminy Topólka zwróciła się z prośbą do radnych o zwrócenie uwagi nad opiekę 

nad bezdomnymi zwierzętami. Wnioskowała o poprawę warunków gdzie przebywają psy oraz 

ogłaszać informację o zwierzętach, które oczekują na adopcję.    

Wójt podziękował za wypowiedź i poinformował, że zostaną podjęte kroki w celu 

rozpowszechniania informacji na temat zwierząt, które można adoptować. 

Wójt podziękował za podjęcie uchwał oraz pracę miedzy sesjami. Zaprosił radnych na 

spotkanie w dniu 5 grudnia w celu omówienia zamierzeń na przyszły rok budżetowy. 

(pełna wypowiedź wszystkich osób zabierających głos w  tym punkcie znajduje się na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Topólka pod hasłem „Transmisje Sesji Rady” – zapis 

VII Sesji).  

 

Ad-8. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady oświadczył – zamykam VII 

Sesję Rady Gminy – dziękuję państwu.  

Sesja zakończyła się o godzinie 1150. 
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Zapis  Sesji  dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznych Gminy Topólka pod 

hasłem „Transmisje Sesji Rady”.   

Na tym protokół zakończono.  

Protokolant: Ewelina Waszak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Topólka 

Stanisław Borkowski 

 


